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خبر

تبدیل شدن آلودگی هوا به مسأله 
گلوگاهی کشور

رئیس مرکز همکاری های تحول و پیشرفت ریاست جمهوری 
با تأکید بر این که آلودگی هوا یکی از مسائل گلوگاهی 
کشور است، گفت: علی رغم همه تلاش های صورت گرفته 
کافی  تلاش ها  این  می دهد  نشان  هوا  آلودگی  وجود 
نیست؛ از این رو ما با برگزاری نمایشگاهی اقدام به معرفی 

یافته های فناورانه در این زمینه به مسئولان کرده ایم.
دستاوردهای  نمایشگاه  حاشیه  در  وطن خواه  سیروس 
این  برگزاری  هوا،  آلودگی  کاهش  حوزه  در  فناورانه 
افزود:  و  دانست  پاک  هوای  روز  راستای  در  را  نمایشگاه 
مرکز همکاری های تحول و پیشرفت ریاست جمهوری که 
مأموریت آن شناسایی نیازهای گلوگاهی نوآوری های کشور 
است، تصمیم گرفت که برخی از دستاوردهای پروژه هایی 
که در راستای مبارزه با آلودگی هوا و کمک به رفع آلودگی 
هوا است را در قالب یک نمایشگاه کوچک به مخاطبان 
معرفی کند تا یک بار دیگر توجهات به این مسأله جلب 
معرفی  راستای  در  نمایشگاه  این  داد:  ادامه  وی  شود. 
فناوری های تولید شده از سوی شرکت ها و فناوران برگزار 
شده است. وطن خواه موضوع این نمایشگاه را آلودگی هوا 
و فناوری های مقابله با آن دانست و یادآور شد: از جمله 
این فناوری ها می توان به فناوری برقی سازی حمل و نقل 
و طراحی و تولید موتورسیکلت برقی اشاره کرد که از سوی 

یکی از شرکتهای دانش بنیان عرضه شده است.
رئیس مرکز همکاری های تحول و پیشرفت ریاست جمهوری 
تولید باتری به عنوان فناوری اصلی برقی سازی وسایل حمل 
و نقل، تولید قطعه  دی پی اف برای جذب ذرات دوده 
برای اتوبوس ها و کامیون ها که بخش بزرگی از آلاینده ها 
دیگر  از  است،  داده  اختصاص  خود  به  را  کلان شهرها  در 
فناوری های عرضه شده در این نمایشگاه ذکر کرد و گفت: 
ارائه مدلی برای توسعه کسب و کارهای مرتبط با ناوگان 
هوشمند حمل بار برقی از دیگر دستاوردهای این نمایشگاه 
تلاش های  با  که  این  بر  تأکید  با  وی  می رود.  شمار  به 
صورت گرفته امروز برخی از فناوری ها به بار نشسته است، 
افزود: با وجود این فناوری ها می خواهیم به مسئولان این 
مسأله را معرفی کنیم که در کشور توانمندی های خوبی 
وجود دارد که قابل عرضه هستند و باید آنها را دید و بر روی 
آنها تکیه کرد و مسائل و چالش های آن ها را برای ارائه به 

بازار مرتفع کرد تا بتوانیم از آن ها بهره مند شویم.
قانون مترقی هوای پاک در  به وجود  اشاره  با  وطن خواه 
کشور، خاطرنشان کرد: این قانون به طور خلاصه عبارت است 
از مجموعه ای از قوانین و مقررات و فناوری که وجود هر 
دوی آنها برای اجرای قانون هوای پاک ضروری هستند و 
بدون داشتن یکی دیگری اثربخش نخواهد بود. به گفته 
وی، اگر ما مقررات خوبی داشته باشیم ولی فناوری های 
بر روی زمین  کاربردی در اختیار نداشته باشیم، مقررات 
خواهند ماند و به عکس اگر شرکت ها و مؤسسات فناورانه، 
نباشد،  ارائه دهند، ولی مقررات خوبی  محصولات خوبی 
زحمات محققان به نتیجه مطلوب نخواهد رسید. وی با 
تأکید بر این که از این رو در این نمایشگاه از کلیه دست 
اندرکاران مرتبط با حوزه آلودگی هوا در بخش های فناوری و 
مقررات دعوت کرده ایم، یادآور شد: این نمایشگاه بهانه ای 
خواهد بود تا فناوران با مسئولان گفتمان مستقیمی برقرار 
کنند و مشکلات خود را مطرح کنند تا جهشی در زمینه 
توسعه فناوری های مرتبط با کاهش آلودگی هوا صورت 

گیرد.
از مسائل گلوگاهی کشور  را یکی  آلودگی هوا  وطن خواه 
دانست و یادآور شد: علی رغم همه تلاش ها و زحماتی که 
آلودگی  پدیده  همه دست اندرکاران کشیده اند، ولی وجود 
هوا نشان می دهد این زحمات کافی نیست و باید تلاش 
بیشتری صورت گیرد و نمایشگاه امروز نیز حرکتی در این 
راستا خواهد بود. وی خاطر نشان کرد: این مرکز با برگزاری 
نمایشگاه می خواهد اعلام کند که در راستای مأموریت و 
جایگاه خود، به حوزه آلودگی هوا بی تفاوت نبوده و اقداماتی 
انجام داده که بخشی از این اقدامات امروز به نتیجه رسیده 

است.

محیط  زیست

از اسفندماه گذشته، نزدیک به یک سال است که جامعه 
از  متناوبی  و  متفاوت  آمار  و  از هجمه ها  بستری  در 
همه گیری کووید19 قرار دارد و با وجود مطالب متعدد 
در این راستا و افزایش نسبتاً متداولِ آگاهی عموم افراد 
اجتماع از نحوۀ انتقال این بیماری تا درگیری و نفوذ 
کروناویروس در بدن هرفرد؛ روند معکوس در پذیرش 
عارضه از سوی شماری از افراد جامعه و رفتار نامتعارف 
و  شهر  سطح  در  را  کروناویروس  پاندمی  در خصوص 
گشت و گذا رهای موجود، شاهد هستیم؛ به طوری که 
هفته،  در  تعطیلی  یک روز  وجود  با  گذشته  هفتۀ  در 
سنگین  تا  نیمه سنگین  ترافیک  از  کشور  جاده های 
برخوردار بوده و افزایش دوبارۀ بستری ها در بیمارستان ها 
حکایت از عادی انگاری و غفلت خودخواسته ای است که 
افراد جامعه با نوعی عدم عهده گیری در این راستا، دور 
تکرار کووید19 را به جریان انداخته  و اخطار و هشدارهای 
مجرا  این  در  افزایشی  آمار  وجود  با  ذی ربط  مسئولان 
بازگوکنندۀ این مطلب است که در این مسیر، زنگ خطر 
بیماری، مورد باور اکثریت قرار نگرفته است! و در حالی 
علیرضا رئیسی- معاون بهداشت وزارت بهداشت در ماه 
در  کرونایی  بیماران  بستری  موارد  کاهش  از  گذشته، 
تهران خبر داد که به اعتقاد وی، نباید با عادی انگاری 
به پیک گذشته بیماری برگردیم که در حال حاضر، آمار 
موجود در شهر، ماجرایی ورای این سخنان را جلوه گر 
است و آنچه در این راستا به وضوح قابل عیان است، 
روند 50-50 در اعمال مقررات و منع ترددها و بازگشایی 
نمایشگاه های متفاوت در سطح جامعه است که به طرق 
مختلف در حال خودنمایی است و هیچگونه تدابیر منع 

برگزاری وجود ندارد!
اگرچه روایت حاکم در جامعه و ساختار موجود در اعمال 
مقررات و منع رفت وآمدها همچنان از پارادوکس حاکم 
در شرایط فعلی حکایت دارد که ترددها از ساعت21 به 
قوت خود باقی است، اما محدودیت های بین استانی 
آمدوشدِ  اما  است  اختیاری  مدارس  شده!  برداشته 
دانش آموزان و والدین در سطح شهر به ترافیک گسترده 
منتهی شده! و نمایشگاه هایی مانند نمایشگاه کتاب، 
مجازی و در برابر، نمایشگاه هایی چون نمایشگاه نفت، 

حضوری برگزار می شود!
و همچنان ریتم نامتوازنِ موجود در سطح جامعه از عدم 

منطق مقررات کرونایی در شرایط فعلی سخن می گوید 
که تعیین تکلیف مشخص در این راستا وجود ندارد و 
اینگونه به نظر می رسد که هشدار کارشناسان به تنهایی 
در حد بارگذاری اخبار تکراری و در دور تسلسل بر مدارِ 
عادی انگاری از سوی مردم و شماری از مسئولان است! 
و درحالی فرمانده ستاد عملیات مدیریت بیماری کرونا 
در تهران از رشد شاخص مرگ ومیر کودکان زیر۱۰سال و 
مبتلایان بالای ۸۰سال نسبت به اسفندماه سال گذشته 
۲۴ساعت  در  زالی  علیرضا  گفتۀ  به  که  می دهد  خبر 
با  کووید۱۹،  به  مبتلایان  بستری  موارد  تعداد  گذشته 
۴.۸رشد نسبت به روز قبل، ۲۸۴بیمار گزارش شده است 
این تعداد ۸۵بیمار در بخش مراقبت های ویژه  از  که 

بستری شده اند.
در این اعداد و ارقام، آنچه به عینه قابل دید است؛ نبود 
پذیرش از سوی شماری از افراد جامعه و مسئولان در 
حوزه های متعدد، برای کنترل و رعایت این بیماری است 
و آنچه به طور صریح، ضرورت ورود و رویکردی جدا از 
محوریت کنونی را خواستار است، واردشدن در فضای 
یکسان سازیِ مقررات و اعمال نظر درخصوص برگزاری 
برگزاری حیاتی  الزام  رویدادهایی است که  از  بسیاری 
ندارد و همچنین ورود تبلیغاتی و فرهنگسازی گسترده 
گفتگوهای  و  شنیداری  دیداری-  تریبون های  طریق  از 
مستقیم و کاملاً شفاف با عموم مردم به طور وضوح 
و روشن است تا با جریان سازیِ نوعی فرهنگِ کرونایی 
در بطن جامعه بتوان به تکوین روندی سرعت بخشید 
به  نوعی  به  باید  بیماری  از  11ماه  گذشتِ  از  بعد  که 
آموزش محوریِ فردی و خودخواسته بودنِ افراد در برابر 
محدودیت ها رسیده باشیم و آحاد اجتماع در برابر روند 
فعلی، خود را بازیگر اصلی در انتقال بیماری دانسته و 
با خودآگاهی از روند صعودی کروناویروس در بسیاری 
از رفت وآمدها و سفرهای غیرضرور، ملاحظات منع تردد 

را لحاظ نمایند.
بازگوکردن مواردی چون فاصله گذاری اجتماعی یکی از 
مواردِ کمتر پرداخته شده در این امر است که می تواند 
به طور شفاف با تیزرهای تبلیغاتی مکرر و اخطار در 
این خصوص -که این روزها در برگزاری نمایشگاه ها به 
شدت با این امر مواجه هستیم- این موضوع را مورد 
گوشزد قرار داده و تنها ماسک زدن را بدون لحاظ فاصلۀ 
موردنظر، مبنای افراد برای عدم انتقال و پذیرش بیماری 

قرار ندهند.
و آنچه در این میان به طور کامل از نگاه مردم به دور مانده؛ 
تأمل بر این نکته است که بسیاری از افراد، ناقل خاموش 
محسوب می شوند و بدون علائم بیماری می توانند فرد 
مخاطب را مورد هدف قرار داده و علی الخصوص افراد 

دارای بیماری های زمینه ای را به سرعت، دچار آسیب 
کووید19 نمایند که به گفتۀ مجید مختاری- عضو کمیته 
کشوری علمی مبارزه با کرونا، ۵۹درصد بیماری توسط 

افراد بدون علامت منتقل می شود.
به  که  جدید  مطالعات  نتایج  است:  معتقد  مختاری 
صورت مدل سازی و بسیار دقیق انجام شد، نشان داده که 
۵۹درصد این بیماری توسط افراد بدون علائم یا افرادی 
که بعداً علامت دار می شوند، انتقال پیدا می کند و مخزن 
عظیمی از ویروس از طریق مبتلایان بدون علامت در 

سطح جامعه و خانواده ها منتقل می شود.
وی همچنین با هشدار در این خصوص که پیش بینی 
می شود پیک چهارم بسیار شدیدتر از موارد قبلی  باشد، 
می گوید: انواع جدیدی از ویروس کرونا ایجاد شده که 
میزان انتقال و بیماری زایی آن ۷۰درصد قوی تر است و 
علاوه بر این، مطالعات نشان داده که چسبندگی این 
بسیار  ریه  داخل  گیرنده های  و  ریه  بافت  به  ویروس 
سفت تر و سمج تر بوده و همین مسأله می تواند منجر به 

وخامت شرایط بیماری شود.
این مسیر،  در  غافلگیرکننده  به شیب  باتوجه  آنچه  و 
نیازمند بازبینیِ دقیق تر از گذشته است، اعمال شرایط 
یکسان در یکایک حوزه ها و ترددها و برگزاری مدارس 
و نمایشگاه ها و مراکزی است که به طور مجازی هم 
می تواند پاسخگوی طیف مخاطب خود باشد که با قرار 
گرفتن در روند 50-50 که در حال حاضر جامعه در آن قرار 
دارد، واردشدن در پیک چهارم، قابل حدس و عوارض آن 

با سرایت حداکثری در حال انتقال خواهد بود!
 باید منتظر بود و دید در این راستا چارت و برنامه ریزی 
جهت دار برای گذر کامل از شرایط بحران، با چه عملکرد و 
اهدافی از سوی کارشناسان مربوط در این حوزه، اجرایی 

و عملیاتی خواهد شد!

حرف اول

»دنیای هوادار« از حواشیِ نصفه-نیمه می گوید؛

نادیده انگاریِ 50-50 در شهــــــر!

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 

شهید محمد گلشن چمثقالی  را گرامی می دارد

الهام آمرکاشی

  دبیر تحریریه

ساختار  و  جامعه  در  حاکم  روایت  اگرچه 
ترددها  منع  و  مقررات  اعمال  در  موجود 
شرایط  در  حاکم  پارادوکس  از  همچنان 
فعلی حکایت دارد که ترددها از ساعت21 
به قوت خود باقی است، اما محدودیت های 
بین استانی برداشته شده! مدارس اختیاری 
است اما آمدوشدِ دانش آموزان و والدین در 
سطح شهر به ترافیک گسترده منتهی شده! و 
نمایشگاه هایی مانند نمایشگاه کتاب، مجازی 
و در برابر، نمایشگاه هایی چون نمایشگاه 

نفت، حضوری برگزار می شود!

عضو کمیته کشوری علمی مبارزه با کرونا، 
معتقد است: نتایج مطالعات جدید که به 
صورت مدل سازی و بسیار دقیق انجام شد، 
بیماری کووید19  داده که ۵۹ درصد  نشان 
توسط افراد بدون علائم یا افرادی که بعداً 
علامت دار می شوند، انتقال پیدا می کند و 
مخزن عظیمی از ویروس از طریق مبتلایان 
بدون علامت در سطح جامعه و خانواده ها 

منتقل می شود.
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جناب آقای محمدحسین جعفری
مدیر محترم روابط عمومی شهرداری فردیس

دنیای هوارار مصیبت وارده آسمانی شدن عموی بزرگوارتان را  تسلیت گفته ، آرامش و 
علودرجات برای نامبرده وصبر وشکیبایی برای شما وبازماندگان مسئلت می نماید

جامعه

رئیس ستاد امربه معروف و نهی از منکر استان البرز در 
بخش پایانی بیانات خود با اشاره به انتخابات شوراهای 
شهر، بیان داشت: بازار انتخابات آرام آرام گرم می شود 
و معرکه دین داری و دین فروشی فراهم می شود اما 
نتیجه دست مردم است که چه کسی را بر امورات خود 
مسلط می کنند لذا خوب دقت کنید عده ای که تقریباً 
تمام پایگاه های خود را ازدست داده اند تلاش می کنند 
منسجم شوند و دوباره جای پایی برای خود از طریق 
شورای شهر پیدا کنند و برای این کار هر کاری لازم 
باشد انجام می دهند، پول خرج می کنند، تهمت می زنند 
و امثال این ها و برای رفتن به شورا خواب ها دیده اند اما 

شما مردم می توانید خواب آنان را پریشان کنید و جلوی 
فساد را بگیرید.

آیت الله حسینی همدانی در ادامه تصریح کرد: بنده تا 
حال شاخص هایی را گفته ام در آینده هم بیان می کنم؛ 
موجهِ  حزب اللهیِ  افراد  سراغ  دوستان  است  لازم  اما 
متدینِ پاک دستِ انقلابیِ متخصصِ کار بلدِ دلسوز، از 
همه گروه ها و افراد در زمینه های مختلف موردنیاز شهر 
بروند و درخواست حضور کنند تا ان شاءالله اوضاع بهتر از 
این شود و آقایانی هم که الآن در مسند هستند کارنامه 
عملکرد خود را برای مردم بیان کنند تا اگر تمایل به 

شرکت داشتند مردم از عمل آنان مطلع باشند.

»نماینده ولی فقیه در استان البرز و امام جمعه کرج«:

عده ای برای رفتن به شورا خواب ها دیده اند
حشمت مهاجرانی:

فعلا تحت مراقبتم؛ نگران 
میناوند  هستم

حشمت  با  که  تماسی  در 
دوبی  در  مهاجرانی  خان 
روز  و  حال  از  وی  داشتیم 
خودش گفت که خوشبختانه 
از  یکی  بیخ گوش  از  خطر 
بزرگان فوتبال ایران تا حدود 
تا یک  اما  رفع شده  زیادی 
بایستی  دوشنبه  یا  شنبه 
نظر  تحت  بیمارستان  در 
پزشکان باشد. حشمت خان مهاجرانی ابتدا از حال و روز 
میناوند پرسید و گفت برایش دعا می کنم که خدا کمکش 
کنه تا این جوان برگردد و تندرستی کاملش را به دست بیاورد.

اولین سردمدار ایران در جام جهانی که تیم ملی فوتبال را برای 
نخستین بار به این رقابت ها در آرژانتین برد درباره وضع خودش 
به همکار ما گفت: من 4 روز قبل که به بیمارستان آمدم حالت 
خواب آلودگی داشتم و دیدم اصلا پاهام نای حرکت ندارد. پس 
از آزمایش هایی که پزشکان گرفتند فهمیدم که کرونا داشتم ولی 
متوجه نبودم. الان الحمدالله بهترم ولی تیم پزشکی اعلام داشته 
که باید تا سه یا چهار روز دیگر تحت مراقبت باشم. مهاجرانی 
گفت: هرچی خدا بخواهد و مقدر کند من آمادگی دارم ولی 
دعا می کنم مهرداد میناوند خوب بشود چون به شدت نگرانش 
هستم. از لطف شما و همه دوستان و هموطنان ممنونم که 
به فکر من هستند و از همه می خواهم برای سلامتی همه 

به خصوص علی انصاریان و مهرداد میناوند دعا کنند.

اطلاعات شطرنج بازان ایرانی
 در سایت آمریکایی!
مهدی غفاری- کارشناس ورزش 

برگزاری مسابقات شطرنج در فضای مجازی از طریق یک 
سایت آمریکایی اشتباهی است که یا مسئولان فدراسیون 
ایران از عواقب آن بی خبرند و یا برایشان این مسائل مهم 

نیست. 
در ادامه خدمت شما خواهیم گفت که چه خطراتی متوجه 
امنیت داخلی و شطرنج بازان مطرح ما قرار دارد. نرم افزار 
زوم که مسابقات شطرنج را طراحی و اجرا می کند متعلق به 
آمریکاست. با توجه به اینکه برنامه زوم مختص کشور آمریکا 
می باشد و در کشور ما نیز فیلتر است، امکان استفاده از آن 
برای بسیاری از کاربران مقدور نمی باشد )گزارشات زیادی 
مبنی بر عدم امکان اجرای و دسترسی به برنامه یاد شده، 
دریافت شده است( برای راه اندازی حتما نیاز است که از 

فیلترشکن استفاده شود.
این موضوع )استفاده از فیلترشکن( برای انجام مسابقاتی در 

سطح کشور شایسته و صحیح به نظر نمی رسد.
همچنین دشمن می تواند در صورت اطلاع از تبلیغ سایت یاد 
 ) zoom.us شده در یک مسابقه رسمی کشور ما )درج سایت
در فایل راهنمای مسابقات، بهره برداری تبلیغاتی یا سیاسی 
نماید. در صورت لزوم و اجبار به استفاده از دوربین، استفاده 
از سایت های داخلی )مانند حرکت سفید و یا...( توصیه می 
گردد. در صورت وجود اشکال و جوابگو   نبودن آن سایت یا 
سایت های مجاز مشابه، استفاده از  اپلیکیشن هایی که منع 

قانونی دارد، پیشنهاد نمی شود.

گفت و گو»البرز« چه خبر؟

دریچه ی ورزشی
معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استاندار البرزبا بیان 
برگزاری انتخابات سالم در اولویت امور سیاسی استان 
قرار دارد، گفت: مقدمات سازوکار قانونی برای برگزاری 

انتخابات۱۴۰۰ در حال انجام است.
 نورمحمد فردی روز پنجشنبه در نشست ستاد انتخابات 
بر اساس قانون هر چهار سال  البرز اظهار کرد:  استان 
یک بار انتخابات در سراسر کشور برگزار می شود و اکنون 
و  روستا  و  انتخابات شورای شهر  دوره   نیز ششمین 
همچنین انتخابات سیزدهمین دوره ریاست جمهوری در 

۲۸خرداد۱۴۰۰ پیش رو قرار دارد.
وی افزود: به همین منظور برنامه ریزی لازم برای مقدمات 
کار و آموزش صورت گرفته و تا کنون چهار جلسه با حضور 
فرمامداران و بخشداران و ۲جلسه نیز با حضور استاندار 

برگزار شده است.
فردی با بیان اینکه آموزش به مجریان انتخابات در راستای 
عوامل  گفت:   است،  انتخابات  برگزاری  برای  آمادگی 
اجرایی در انتخابات آموزش های لازم را در این زمینه 

کسب می کنند.
معاون استاندار البرز گفت: سیاست راهبردی وزارت کشور 
و استاندار البرز تامین امنیت، سلامت، مشارکت و اجرای 
دقیق قانون در انتخابات  است که مدیران ذی ربط این امر 

را باید سرلوحه قرار دهند. 
رویدادهای  ترین  اساسی  از  یکی  انتخابات  افزود:  وی 
کشور است و در استان البرز نیز به دلیل گستردگی شهرها 
و روستاها انتخابات شوراهای اسلامی شهر و روستا از 
اهمیت ویژه ای برخوردار است که بایستی زمینه حضور 

افرادی که بر اساس قانون می توانند به مردم خدمت 
کنند فراهم تا خودشان را در معرض آرای مردم قرار دهند.
فردی در ادامه خاطر نشان کرد: با توجه به شرایط کرونایی 
و احتمال ادامه این شرایط در ماه های آینده، مسئولان 
اجرایی و نظارتی انتخابات تمهیدات لازم را برای حفظ 
سلامت مردم درنظر گیرند و ضمن بررسی و کارشناسی 
نحوه برگزاری انتخابات در شرایط خاص که در برخی از 
نقاط دنیا انجام شده، برای انتخابات۱۴۰۰ نیز برنامه ریزی 

لازم صورت دهند.
یازدهمین دوره انتخابات ریاست جمهوری همزمان با 
انتخابات ششمین دوره شوراهای اسلامی شهر و روستا 
و میان دوره ای مجلس یازدهم و مجلس خبرگان رهبری 

۲۸خرداد۱۴۰۰ برگزار خواهد شد.

مدیرکل حفاظت محیط زیست البرز گفت: متأسفانه در 
حال حاضر شاهد تاثیر فعالیت نیروگاه شهید رجایی 
قزوین بر آلودگی هوای استان هستیم. این نیروگاه هنوز 
از مازوت برای سوخت استفاده می کند و حاصل این 

فعالیت باعث انتشار آلاینده ها در استان می شود. 
فردین حکیمی اظهار کرد: متأسفانه اغلب مسئولین توجه 
چندانی به قانون هوای پاک و هشدارهای محیط زیست 
در خصوص آلودگی هوا ندارند و نسبت به انجام وظایف 
خود برای کاهش آلاینده های هوا کوتاهی می کنند چون 
بیشتر آنها به این مقوله نگاه بلند مدت ندارند و صرفا حال 

و اکنون را می بینند.
وی ادامه داد: حفظ پاکی هوا نتیجه یک تعامل همگانی 
است و هم مردم و هم مسئولین باید در این زمینه نقش 
خود را ایفا کنند و این موضوع را صرفا جزء وظایف محیط 

زیست تلقی نکنند.
وی با اشاره به وضعیت کیفی هوا در سال جاری افزود: 
سالم،  ۲۰۲روز  پاک،  هوای  ۳۴روز  مجموع  در  امسال 
۴۳روز ناسالم برای گروه های حساس و ۲۷روز نیز ناسالم 
برای تمامی گروه ها داشته ایم که در مقایسه با ۱۰سال 
و  گروه های حساس  برای  ناسالم  روزهای  تعداد  اخیر 

ناسالم برای تمامی گروه ها بی سابقه بوده است.
وی توضیح داد: در مجموع باید گفت تا به امروز ۷۷درصد 
از روزهای امسال سالم و ۲۳درصد آن نیز در شرایط ناسالم 

قرار داشته است.
این مسئول در پاسخ به اینکه سهم نیروگاه منتظر قائم و 
سیمان آبیک در آلودگی هوای امسال چقدر بوده، گفت: از 
چهارسال پیش تا کنون شیر مازوت نیروگاه منتظر قائم 
بسته شده و صرفا برای سوخت از نفت گاز و گاز استفاده 

می کند.
حکیمی تاکید کرد: فعالیت سیمان آبیک در سال های 
این  ولی  می شد  استان  هوای  آلودگی  باعث  گذشته 
آلودگی با ایجاد سیستم پایش آنلاین، ارائه خوداظهاری 
آلودگی توسط این کارخانه و بازدید و نمونه برداری های 

مستمر به میزان قابل توجهی کاهش داشته است.
مدیرکل محیط زیست البرز گفت: متأسفانه در حال حاضر 
شاهد تاثیر فعالیت نیروگاه شهید رجایی قزوین بر آلودگی 
هوای استان هستیم. این نیروگاه هنوز از مازوت برای 
باعث  این فعالیت  سوخت استفاده می کند و حاصل 

انتشار آلاینده ها در استان می شود.
این مسئول اضافه کرد: هم از طریق سازمان محیط زیست 
و هم از طریق استانداری در حال پیگیری بحث تأثیر 

نیروگاه شهید رجایی بر آلودگی هوای البرز هستیم.

مقدمات قانونی برگزاری انتخابات در البرز فراهم می شود

آلودگی اخیر در ۱۰سال گذشته بی سابقه بود

استاندار البرز با بیان اینکه »نقاط حادثه خیز برای کاهش 
خسارات ناشی از حوادث غیرمترقبه باید شناسایی شود« 
گفت: ۵۴هزار واحد مسکونی البرز روی گسل زلزله ساخته 

شده است.
عمومی  روابط  از  نقل  به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
ستاد  جلسه  در  شهبازی  عزیزاله  البرز،  استانداری 
پیشگیری، هماهنگی و فرماندهی عملیات پاسخ به 
بحران استان البرز که با حضور رئیس سازمان مدیریت 
بحران کشور در سالن شهدای دولت استانداری، برگزار شد، 
اظهارکرد: رئیس سازمان مدیریت بحران کشور از نقاط 

حادثه خیز استان بازدید کردند.
و  اقدامات  و  استان  وضعیت  از  گزارشی  افزود:  وی 

برنامه های مربوط به مدیریت بحران در استان ارائه شد.
شهبازی گفت: در حوزه جغرافیای منطقه مباحث مربوط 
بحران هایی  در  حادثه خیز  نقاط  زمین،  فرونشست  به 
همچون سیل، زلزله و رانش زمین مورد بررسی قرار گرفت.
وی افزود: از سالیان دور، بیش از 54هزار واحد مسکونی 

بر روی گسل زلزله قرار گرفته اند.
ابتدای  از  که  دارد  خرسندی  جای  گفت:  البرز  استاندار 
مسئولیتم در البرز با جدیت در مقابل ساخت و سازهای 
غیرمجاز ایستاده ام تا به نقاط حادثه خیز استان افزوده نشود.
وی افزود: هدف اصلی این نشست آسیب شناسی و مرور، 
اتخاذ تدابیر پیشگیرانه جهت مقابله با حوادث ناشی از 

بحران های طبیعی است.

استاندار البرز عنوان کرد: مهمترین مصوبه این جلسه این 
بود که شرکت گاز استان نسبت به نصب شیرهای قطع 

گاز در مناطق احداث شده در تبادل گسل اقدام کند.
بحران  مدیریت  ساختمان  ساخت  اینکه  بیان  با  وی 
استان نیز در دستور کار قرارگرفت، گفت: خوشبختانه 
شهرداری های استان به برخی تجهیزات مقابله با بحران 

مجهز هستند.
شهبازی با بیان اینکه مانورهای بسیاری در حوزه های 
مختلف استان برگزار شده است، گفت: باید طبق برنامه 
برای بحران های احتمالی و حوادث ناشی از آن آماده 
باشیم، از این رو این آگاهی و آمادگی را به مدیران استان 

داده ایم.

»استاندار البرز« خبرداد:

۵۴هزار واحد مسکونی البرز روی گسل زلزله

سیدرضا فیض آبادی

 نویسنده و روزنامه نگار
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»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »محمد گلشن«

 - شهید مدافع سلامت - را گرامی می دارد
شهری

گزارش

»رئیس کمیسیون محیط زیست شورای شهر کرج«:

کیوسک های مطبوعاتی کرج شناسنامه دار شوند

»رئیس شورای عالی استان ها« خبر داد:

۷۰ نفر از اعضای شوراهای اسلامی در کشور دستگیر شده اند

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛ 

هزینه رستوران گردی در شهرها 
چه قدر است؟

رئیس کمیسیون محیط زیست و سلامت شورای شهر کرج از شهرداری 
خواست برای نظارت هرچه بهتر کیوسک های مطبوعاتی را شناسنامه دار کند.

به گزارش »دنیای هوادار«، حسین محمدی در بیست و سومین کمیسیون 
خدمات شهری با تأکید بر ساماندهی کیوسک های غیرمجاز مطبوعاتی 
اظهار کرد: در حال حاضر بسیاری از کیوسک های مطبوعاتی شهرستان تنها 
نام فروش مطبوعات را یدک می کشند و بیشتر در حوزه فروش سایر اقلام 

فعالیت می کنند، برخی از دکه ها فاقد مجوز از شهرداری هستند.
وی با تأکید بر ساماندهی و زیباسازی دکه های سطح شهر، افزود: با وجود 
اینکه سال ها است صحبت از ساماندهی کیوسک های مطبوعاتی و برخورد 
با تخلفات است هنوز شهرداری به دلیل مقاومت کیوسک داران نتوانسته در 

این امر موفق باشد.
رئیس کمیسیون محیط زیست و سلامت شورای شهر کرج بیان کرد: درگذشته 
این دکه ها برای مطبوعات پیش بینی شده بودند، اما امروز همه چیز مانند 
خوراکی و مجله و دخانیات را ارائه می دهند که این مدل بهره برداری هم مورد 

تائید ما نیست و هم از سوی اتحادیه مجوز ندارد.
محمدی گفت: بهره برداری از دکه ها به صورت سلیقه ای و بنا به نیاز اقتصادی 

دکه داران تغییر شکل یافته و به معضل تبدیل شده است.
وی با بیان اینکه قطعاً هدف ما از فعالیت دکه ها عرضه مواد غذایی نیست 
بلکه کمک به رشد فرهنگ و عرضه محصولات فرهنگی است، تأکید کرد: 
همچنین سد معبر و مشکل رفت وآمد مردم در پیاده روهای مناطق مرکزی 
شهر، سر کوچه ها و خیابان هایی که کیوسک ها قرار دارند، علاوه بر نازیبایی 
ظاهری شهر باعث مشکلات بهداشتی شده از دیگر معضلات مربوط به این 

کیوسک هاست.
کرج  شهر  شورای  سلامت  و  محیط زیست  کمیسیون  رئیس  گفته،  به 
کیوسک های مطبوعاتی با توجه به عنوانی که بر روی آن ها هست باید بیشتر 
فضای خود را به فروش مطبوعات و نشریات اختصاص دهند درحالی که 
برعکس بوده و در کنار فروش دیگر اقلام فضای کوچکی را به مطبوعات 

اختصاص می دهند.

رئیس شورای عالی استان ها از دستگیری ۷۰ نفر از اعضای شوراهای اسلامی 
در سطح کشور خبر داد.

به گزارش »دنیای هوادار«، علیرضا احمدی در حاشیه نشست شورای اسلامی 
آذربایجان غربی در گفت وگو با خبرنگاران با بیان اینکه در حال حاضر ۱۲۵ هزار 
و ۹۹۲ نفر عضو شوراهای اسلامی در کشور هستند، ادامه داد: از این تعداد 

تاکنون ۷۰ نفر به دلایل متعدد تخلف دستگیر شده اند.
وی با بیان اینکه شوراها نهادهای مردمی و معتمد برآمده از خود مردم 
هستند، اظهار کرد: شوراهای شهر و روستا امانت دار بزرگ منابع شهری و 
روستایی کشور هستند شاید ۷۰ نفر در مقایسه با ۱۲۵ هزار عضو کم باشد اما 

همین آمار را هم نباید شاهد باشیم.
احمدی با تاکید بر تقویت پیوند شوراهای اسلامی با دستگاه های بازرسی 
و قضائی در کشور، عنوان کرد: باید ارتباط و همکاری شوراهای اسلامی با 

دستگاه های نظارتی و قضائی برای مقابله جدی با فساد و تخلف افزایش یابد.
رئیس شورای عالی استان ها همچنین لزوم اصلاح قانون انتخابات شوراهای 
اسلامی شهر و روستا را مورد تاکید قرار داد و گفت: با توجه به اهمیت ویژه 
شوراها، اصلاح قانون انتخابات شوراهای اسلامی شهر و روستا ضروری است.
احمدی گفت: یکی از مهم ترین چالش ها نحوه گزینش و انتخاب افراد است 
حتماً در قانون انتخابات شوراهای اسلامی شهر و روستا باید تجدید نظری 
شود و این قانون در حال حاضر در مجلس شورای اسلامی در حال بررسی 

است و نظرات شورای عالی استان ها هم گرفته شده است.
وی با اشاره به اهمیت کار شوراهای اسلامی شهر و روستا گفت: کلی از 
منابع روستاها و شهرها در اختیار شوراهای اسلامی شهر و روستا و دهیار 
و شهرداری است که از طریق این شوراها انتخاب می شوند قرار دارد لذا باید 

افرادی که وارد می شوند از ابعاد مختلف گزینش شوند.

را  کشور  در  گردش  و  تفریح  رکود  پیامد 
می شود در »لیست تغییر قیمت خدمات 
هتل و رستوران« در سراسر شهرها ردیابی 
کرد. از صورت هزینه هایی که خانوارها- چه 
شهری، چه روستایی- برای انواع خرید کالا 
و خدمات مورد مصرف ماهانه شان انجام 
داده اند، حاکی است؛ آذرماه امسال میزان 
رشد قیمت خدمات مربوط به اسکان در 
هتل و رستورانگردی نسبت به قیمت سایر 
بوده است. تورم  کالاها و خدمات، کمتر 
مربوط به خدمات هتل و رستوران گردی در 
آذر ماه امسال نسبت به آذر سال گذشته 
کرونا(،  شیوع  از  قبل  زمان  به  )نسبت 

۶/ ۳۶درصد گزارش شده است.
به گزارش »دنیای هوادار«، این نرخ، برای 
معنا  این  به  است  کشور  کل  خانوارهای 
که خانوارهایی که در ماه آخر پاییز امسال 
در سفر بین استانی، در یک هتل اقامت 
داشته اند یا در داخل شهر محل زندگی شان، 
رستوران رفته اند، میزان هزینه ای که صرف 
گردشگری  و  تفریحی  خدمات  نوع  این 
کرده اند نسبت به ماه پایانی پاییز پارسال 
به طور متوسط کمتر از ۳۷ درصد افزایش 
تورم  که  است  درحالی  این  است.  داشته 
بوده  فاصله ۴۵ درصد  همین  در  عمومی 

است. 
این ارقام در گزارش رسمی مرکز آمار ایران 
و  براساس رشد شاخص قیمت کالاها  و 
خدمات موجود در سبد مصرفی خانوارها 
محاسبه و اعلام شده است. نکته قابل تامل 
کالاهای  به  مربوط  رشد هزینه های  آنکه، 
خوراکی در سبد مصرفی خانوارها طی آذر ماه 
امسال در مقایسه با آذر ۹۸ رقم ۵۸ درصد 
خانوارها  غیرخوراکی  هزینه  حتی  و  بوده 
که عمدتا در میزان اجاره بها )هزینه تامین 
مسکن( خلاصه می شود نیز در این فاصله 
۴۰ درصد افزایش پیدا کرده است. به این 
ترتیب، نرخ تورم مربوط به خدمات تفریحی 
و گردشگری در سبد مصرفی خانوارها حاوی 

دو پیام مشخص است.

افزایش تعطیلات آخرهفته از دو روز 
به سه روز؟

اول اینکه، تحت تاثیر کاهش شدید تقاضا 
خانوارها  از سوی  و شهرگردی(  )مسافرت 
طی سال کرونا، امکان و شرایط برای تعدیل 
برای  گردشگری  بازار  در  خدمات  قیمت 
فعالان این بازار فراهم نشد. منظور از تعدیل 
واقعی، رشد هزینه ها متناسب با نرخ تورم 
قیمت ها  که  معنا  این  به  است  عمومی 
هم سطح با تورم عمومی رشد کند. تورم 
کمتر از ۳۷ درصد در بازار خدمات گردشگری 
عمومی  تورم  با  مقایسه  در  تفریحی  و 
۴۵درصد به معنای منفی بودن رشد واقعی 
قیمت خدمات گردشگری است که به نوعی، 
از »وخامت کسب وکارها در این بازار و زیان 

سمت عرضه« خبر می دهد. 
گردشگری  رکود  به  شدت  نیز  دوم  پیام 
مربوط می شود آن هم در شرایطی که علائم 
و شواهدی دال بر »پشتیبانی سیاست گذار 
بازار گردشگری شبیه  از بخش خصوصی 
آنچه در خیلی از کشورها در جریان است«، 

دیده نمی شود. 
در خیلی از کشورهای اروپایی و مناطقی 
از جهان که دولت ها بر روی درآمد و رشد 
اقتصادی بر پایه بازار گردشگری حساب ویژه 
بازکرده اند، مجموعه تسهیلات، مشوق ها و 
معافیت هایی برای دو ضلع بازار گردشگر- 
دیده اند  تدارک  گردشگر-  و  خدمات دهنده 
تا »سفرهای امن و سازگار با شرایط کرونا« 
در عصری که مشخص نیست کی به پایان 

می رسد، احیا شود. 
بازار  محرک  بسته های  عنصر  مهم ترین 
گردشگری در کشورها، »افزایش تعطیلات 
تا  است  روز«  سه  به  روز  دو  از  آخرهفته 
زمان مناسب برای اوقات فراغت و توزیع 
زمانی سفرهای گردشی با توجه به رعایت 
گردشگران  برای  اجتماعی  فاصله گذاری 

محلی )داخلی( به وجود بیاید.
 این بسته ها موجب شده سفرهای داخلی 
و  روستاها  کشورها-  در  امن  مناطق  به 
و  شود  احیا  سفر-  مستعد  باز  فضاهای 
گردشگری  بازار  از  داخلی  سهم سفرهای 
نزدیک  به  جهان  مختلف  کشورهای  در 
از سال  ۹۰ درصد برسد. این سهم تا قبل 

کرونا، حدود ۵۰درصد بود.

گوشه و کنار

مجتبی کرمی به عنوان دبیر کمیته ورزش همگانی فراکسیون ورزش مجلس 
شورای اسلامی منصوب شد. در بخشی از این حکم که از سوی محمد مهدی 
فروردین رییس فراکسیون ورزش خانه ملت  صادر شده، آمده است: نظر به 
تعهد و تجارب شما و به منظور کارآمدسازی فراکسیون ورزش در راستای 
اهداف انقلابی مجلس یازدهم به موجب این حکم جنابعالی به مدت یک 

سال به عنوان دبیر کمیته ورزش همگانی منصوب می شوید.
مجتبی کرمی دارای دکترای مدیریت راهبردی ورزش و در سوابقش مشاور 
اجرایی فدراسیون ورزش های همگانی، سرپرست سازمان توسعه فعالیت 
بدنی فدراسیون همگانی، رئیس کارگروه رویدادهای ملی شورای ورزش 
همگانی کشور، مدرس دوره های آموزشی ضمن خدمت وزارت ورزش و 
جوانان، کارشناس دفتر توسعه ورزش همگانی وزارت ورزش و جوانان، 
رئیس اداره ورزش و جوانان شهرستان های دیلم و کاکی، نماینده کمیته 
استعدادیابی والیبال منطقه ۷، دبیر هیات والیبال استان فارس، بازیکن و 

مربی والیبال می باشد.

روسای فدراسیون های بسکتبال، ورزش های کارگری، اسکواش با برگزاری 
انتخابات به عضویت شورای برون مرزی وزارت ورزش و جوانان درآمدند.

انتخابات سه عضو شورای برون مرزی وزارت ورزش و جوانان در نشست 
هم اندیشی روسای فدراسیون های ورزشی با وزیر ورزش و جوانان و رئیس 
كمیته ملی المپیك برگزار شد، در همین راستا رامین طباطبایی با ۳۲ رای 
جواد رمضانی با ۲۷ رای، مسعود سلیمانی با ۲۴ رای به عضویت شورای 

برون مرزی درآمدند .
هفت رئیس فدراسیون برای انتخابات شورای برون مرزی فدراسیون های 
ورزشی ثبت نام كرده بودند كه محمد رضایی رئیس فدراسیون اسکیت نیز به 

عنوان عضو علی البدل انتخاب شد .
عضویت روسای سه فدراسیون در شورای برون مرزی وزارت ورزش و جوانان 

یكساله است و هر ساله این انتخابات برگزار می شود.

»کرمی« دبیر کمیته ورزش همگانی فراکسیون ورزش 
مجلس شورای اسلامی شد

سه عضو شورای برون مرزی وزارت ورزش و جوانان انتخاب شدند 

شهری

استان  ها
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»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »ایرج کریمی« فرهنگی

- منتقد و فیلم ساز فقید - را گرامی می دارد

شتی درمانی البرز دانشگاه علوم پزشكی و خدمات بهدا
مرکزپزشكی، آموزشی ودرمانی شهید رجایی

 

بشنویم | ببینیم | بخوانیم

آلبوم فولک راک ساحل Shore اثری از گروه محبوب و مشهور فلیت فاکسز 
Fleet Foxes است. فلیت فاکسز Fleet Foxes یک گروه ایندی فولک آمریکایی 
است که کار خود را از سال۲۰۰۶ آغاز کرده است. پس از گذشت بیش از یک دهه 
از فعالیت آن ها، اکنون از Fleet Foxes به عنوان یکی از برترین گروه های فولک 
مستقل قرن یاد می شود که با هر بار انتشار آلبوم، علاقه مندان موسیقی را تحت 
تاثیر قرار می دهد. ساحل چهارمین آلبوم استودیویی آن ها است که با فاصله 
سه ساله نسبت به آخرین آلبوم آن ها منتشر شد و در آن همان شنونده اثری با 
الگوی موفق دو آلبوم قبلی آن ها هستیم. نوشتن این قطعات از سپتامبر۲۰۱۸ 
روز  آخرین  در  آلبوم سرانجام  این  ادامه داشت.  تا سپتامبر۲۰۲۰  و  آغاز شد 
تابستان۲۰۲۰ منتشر شد و بار دیگر موج نقدهای مثبت منتقدان روانه گروه 
فلیت فاکسز شد. بار دیگر بسیاری از مراجع نقد موسیقی امتیاز بالایی را به 
آلبومی از این گروه اختصاص دادند و در نهایت امتیاز این آلبوم در وب سایت 
متاکریتیک به ۸۷ از ۱۰۰ رسید. آلبوم ساحل در عرصه فروش نیز بسیار موفق 
 Fleet بود و در بسیاری از کشورها و جداول در میان آثار موفق قرار گرفت. گروه
Foxes با هر آلبوم خود، جریانی جدید آغاز می کند و حرکتی نو را آغاز می کند 
و این پویندگی ادامه دار آن ها تا به امروز هرگز رو به افول نرفته است و آلبوم 

Shore مصداق دیگری از ادامه درخشش آن ها است.

Shore
::    فلیت فاکسز    :: 

خلاصه داستان: ارتا و شان، زوجی جوان هستند که در آستانه پدر و مادر شدن قرار 
دارند، اما سهل انگاری پرستار باعث می شود فرزندشان را هنگام زایمان از دست بدهند. 

مارتا با داغ از دست دادن فرزندش یک سفر احساسی را آغاز می کند.
در بخشی از نقد و بررسی فیلم به قلم James Berardinelli -جیمز براردینِلی، آمده 
است: فیلم سازانی که مسئولیت ساخت »تکه های یک زن« را به عهده داشته اند از 
ویژگی های صادقانه  آن در تأیید زندگی لذت می برند. این فیلم نگاهی احساسی و 
پیچیده به تاثیری است که از دست دادن یک نوزاد می تواند نه تنها بر روی خود پدر و 
مادر اثر سنگینی بگذارد، بلکه رابطه  آن ها را هم می تواند تغییر بدهد. من شنیده ام که 
حتی قوی ترین روابط ازدواج هم نمی توانند در برابر غم از دست دادن یک نوزاد دوام 
بیاورند؛ »تکه های یک زن« کالبدشکافی این فرآیند تجزیه و متلاشی شدن است. این 
فیلم برای کسانی نیست که به دنبال یک سرگرمی ساده و فرح بخش اند. در عوض 
برای کسانی است که به دنبال یک تجربه  عمیق و دقیق از یک فیلم سینمایی اند. فیلم 
بعد از یک قسمت ابتدایی که پیش زمینه ی شخصیتی و داستانی برای کاراکترها و 
موقعیت آن ها خلق می کند، وارد یک شرح داستان ۳۰ دقیقه ای ترک برداشت از فرآیند 
به دنیا آمدن یک بچه می شود. »مارتا« ) با بازی ونسا کربی( و شریک زندگی او یعنی 
»شان« ) با بازی شایا لبوف ( تصمیم گرفته اند تا محیط سرد بیمارستان را برای ورود 

دختر کوچک شان رها کنند و...

Pieces of a Woman -تکه های یک زن
::   کورنل موندراکزو    ::

»هنر گمشده گوش دادن« نوشته مایکل پی. نیکولز)۱۹۴۵(، روان کاو و درمان گر 
خانواده است و به این موضوع می پردازد که چگونه فراگیری مهارت گوش 
دادن به بهبود روابط کمک می کند. این کتاب شما را دعوت می کند تا به شیوه 
صحبت کردن و گوش دادن خود فکر کنید؛ چرا گوش دادن در زندگی این قدر 
اهمیت دارد؟ چطور شنونده بهتری شویم و به عمق تجربه گوینده نفوذ کنیم؟ و 
چطور مراقب باشیم عادات نادرست، از کیفیت گوش دادن ما نکاهند؟ از جمله 
رموزی که به ارتباط مؤثر کمک می کنند و در این کتاب موردبحث قرار گرفته اند، 
می توان به موارد زیر اشاره کرد: تفاوت میان گفت وگوی واقعی و به نوبت حرف 
زدن. گوش دادن به مقاصد واقعی دیگران، نه صِرف آنچه به زبان می آید. نفوذ 
کردن در شخصی که هرگز گوش نمی کند. چگونه جروبحث را کاهش دهیم. 
چگونه از دیگران کمک بخواهیم و در عین حال از پندواندرز ناخواسته در امان 
بمانیم. چگونه اختلاف نظر خود را بیان کنیم که دیگران احساس نکنند مورد 
انتقاد قرار گرفته اند. چگونه اطمینان حاصل کنیم که حرف دو طرف مورد توجه 
قرار گرفته است. چگونه گوینده، پیام خود را ضعیف می کند. چگونه ماهیت 
رابطه بر گوش دادن تأثیر می گذارد. چه کنیم تا دیگران به ما گوش دهند. این 
کتاب در چهار بخش و سیزده فصل تألیف شده است و تمرین های انتهایی هر 

فصل به شما کمک می کنند تا مهارت گوش دادن خود را بهبود بخشید.

هنر گمشده گوش دادن- مایکل پی. نیکولز
::  ترجمه: اکرم کرمی    ::

کتابفیلم موسیقی

حلزون«،  و  »لاک پشت  »روشنایی«،  پدری«،  »ترانه های 
»بانک زده ها«، »بابا سیبیلو«، »کوسه« و »موافقت اصولی«، 
فیلم هایی هستند که تا این لحظه انصراف خود را از حضور در 

جشنواره فیلم فجر اعلام کرده اند.
به گزارش »دنیای هوادار«، در حالی که کمتر از دو هفته 
به برپایی سی و نهمین جشنواره فیلم فجر زمان باقی 
نهایی  نسخه  ارسال  مهلت  که  حالی  در  و  است  مانده 
اما همچنان  یافته،  پایان  دبیرخانه جشنواره  به  فیلم ها 
برخی فیلم ها از حضور در بزرگترین رویداد سینمایی ایران 
انصراف می دهند. در ادامه، به فهرست انصرافی ها اشاره 

می کنیم.

»کوسه«

و  عطشانی  علی  کارگردانی  به  »کوسه«  سینمایی  فیلم 
تهیه کنندگی سیدمحمد احمدی، مردادماه به پایان رسید، 
اما این فیلم در جشنواره فیلم فجر حضور ندارد؛ فیلمی که 
برای گیشه ساخته شده است و احتمالاً در صورت حضور هم 
شانسی برای جلب نظر داوران نداشت. چون جشنواره فیلم 
فجر طی سال های اخیر نشان داده که نسبت به کمدی ها، 

بی تفاوت است.

»موافقت اصولی«

کمدی »موافقت اصولی« به کارگردانی امیر پورکیان سال 
گذشته مقابل دوربین رفت و امسال آماده نمایش شده و 
پروانه هم گرفته است، اما سیدضیاء هاشمی تهیه کننده آن 
اعلام کرد: قصد ندارم که هیچکدام از این آثار را برای حضور در 
جشنواره فیلم فجر آماده کنم، چرا که هدف ما مردم هستند 
تا بتوانیم لحظات خوبی را برای آن ها به خصوص در سینما 

فراهم کنیم.

»بابا سیبیلو«

»بابا سیبیلو« که نخستین فیلم سینمایی ادوین خاچیکیان 
)فرزند ساموئل خاچیکیان( محسوب می شود، در ژانر کودک 
و نوجوان ساخته شده است. احمد احمدی تهیه کننده این 
فیلم سینمایی اعلام کرده که به علت حجم بالای ویژوال ها 
و جلوه های ویژه فیلم که با حساسیت زیادی اجرا می شود، 
نمی توانند نسخه نهایی آن را به جشنواره ملی فیلم فجر 

برسانند و از حضور در آن انصراف داده اند.

 »بانک زده ها«

فیلم »بانک زده ها« به نویسندگی و کارگردانی جواد اردکانی، 
ابتدا برای حضور در جشنواره فجر سال ۹۹ ثبت نام کرد، اما 
سپس از حضور در این جشنواره انصراف داد و اعلام کرد: 
برای عوامل اجرایی  بانک زده ها یک فیلم مردمی است و 
جشنواره و زحماتی که در خصوص برگزاری آن کشیده اند، 
احترام قائل هستیم؛ اما با وجود تلاش عوامل، فیلم به 
جشنواره امسال نخواهد رسید و در این جشنواره نمایش داده 

نخواهد شد.

 »لاک پشت و حلزون«

رضا  کارگردانی  به  حلزون«  و  »لاک پشت  سینمایی  فیلم 
حماسی و تهیه کنندگی مشترک شهرام گیل آبادی و هوشنگ 
نورالهی، تصویربرداری را دیرتر از زمان برنامه ریزی شده آغاز کرد 
و به دلیل آماده نشدن نسخه نهایی، از حضور در سی و نهمین 

جشنواره فجر انصراف دهند.
و  انتخاب  روند  در  تغییر  فیلم،  این  دست اندرکاران  البته 
داوری این دوره از جشنواره فیلم فجر را دیگر دلیل انصراف از 
جشنواره اعلام کرده و برای همه سینماگرانی که در این رقابت 

ملی شرکت می کنند، آرزوی موفقیت کرده اند.

»ترانه های پدری«

فیلم سینمایی »ترانه های پدری« به کارگردانی محمد بصیری 

که یک سال پیش تولید شده است، گویا همچنان برای 
نمایش آماده نیست. علی ژکان تهیه کننده فیلم درباره علت 
انصراف خود گفته است:کارهای فنی این فیلم هنوز شروع 
نشده است. در زمان فراخوان جشنواره تصور ما بر این بود که 
شاید شرایط فراهم شد و فیلم به جشنواره رسید اما این اتفاق 
رخ نداد. فیلم سینمایی »روشنایی« کامشاد کوشان هم دیگر 
فیلمی است که به دلیل آماده نشدن از حضور در سی ونهمین 

جشنواره فیلم فجر انصراف داده است.

»پسر دلفینی«

انیمیشن سینمایی »پسر دلفینی« جدیدترین فیلمی است 
که تا زمان انتشار این گزارش از حضور در جشنواره فیلم 
فجر انصراف داده است. این پویانمایی به کارگردانی محمد 

خیراندیش و تهیه کنندگی محمدامین همدانی که تازه ترین 
محصول سازمان هنری رسانه ای اوج محسوب می شود، اعلام 
کرده:  با توجه به اینکه »پسر دلفینی« تنها انیمیشن حاضر 
در جشنواره سی و نهم فیلم فجر است و طبق آیین نامه 
جشنواره طبیعتاً در رقابت و مسابقه قرار نمی گیرد، با احترام 
به هیأت داوران و اعضای جشنواره از شرکت در این جشنواره 

انصراف می دهد.
در این دوره از جشنواره فیلم هایی هم غایب هستند که 
داریوش  »لامینور«  فرهادی،  اصغر  »قهرمان«  از:  عبارتند 
مهرجویی، »شب، داخلی، دیوار« وحید جلیلوند، »جنایت 
بی دقت« شهرام مکری، »مجبوریم« رضا درمیشیان، »دشت 
خاموش« احمد بهرامی، »بندربند« منیژه حکمت، »اورکا« سحر 

مصیبی و »جوجه تیغی« مستانه مهاجر.

همه انصرافی های جشنواره فیلم فجر؛ از »کوسه« تا »پسر دلفینی«
فیلم فجر
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»دنیای هوادار« حملات انتحاری مرگبار واقع در بغداد که منجر 
به کشته شدن بیش از 30 تن شده است را شدیدا محکوم می نماید

ورزشی

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
برابر آرای شماره ۱۳۹۹۶۰۳۳۱۰۰۹۰۰۱۶۸۸ مورخ 99/9/19 و شماره 1۳۹۹۶۰۳۳۱۰۰۹۰۰۱۶۸۹ مورخ 99/9/19 و شماره ۱۳۹۹۶۰۳۳۱۰۰۹۰۰۱۶۹۰ مورخ 99/9/19 
و شماره ۱۳۹۹۶۰۳۳۱۰۰۹۰۰۱۶۹۱ مورخ 99/9/19 و شماره ۱۳۹۹۶۰۳۳۱۰۰۹۰۰۱۶۹۲ مورخ 99/9/19 هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک کرج-ناحیه یک تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضیان آقای / علی حیدر 
کاظمی آورزمان فرزند حسین به شماره شناسنامه ۴۰۹۵ نسبت به یک دانگ مشاع از شش دانگ و آقای / وحید کاظمی آورزمان فرزند علی حیدریه 
شماره شناسنامه ۰3۱۰۰۲۴۹۱۹ و خانم منیر بلفاک فرزند نعمت اله به شماره شناسنامه ۹۲۱ نسبت به یک دانگ مشاع از شش دانگ و آقای سید مهدی 
حسینی فرزند سید امین به شماره شناسنامه ۳۵۱۰ نسبت به دو دانگ مشاع از شش دانگ و خانم / شهناز حسینی فرزند سیدعلی اقا به شماره شناسنامه 
۱۲۴ نسبت به یک دانگ مشاع از شش دانگ به صورت شش دانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 229/75 متر مربع مفروز و مجزی شده 
از پلاک ۲۰۴۸ فرعی از ۱۵۴ اصلی واقع در حسن آباد که انتقال مساحت ۷۶/۵۵ متر مربع از مورد تقاضا برابر وکالتنامه و قولنامه عادی از طرف و توسط 
آقای سیدامین حسینی مالک رسمی ذیل ثبت صفحه ۲۳ دفتر ۱۲۵۸ مساحت ۵۵ /۷۶ متر مربع از مورد تقاضا برابر قولنامه عادی از طرف آقای حسین 
میراخوری مالک رسمی ذیل ثبت صفحه ۱۸۵ دفتر ۱۲۵۳ و مساحت ۱۰ /۰ )ده دسی متر مربع( متر مربع از مورد تقاضا برابر قولنامه عادی توسط اقای 
احداقایاری و آقای احمدقره حسنلو مالكين رسمی ذیل ثبت صفحه ۴۵۹ دفتر ۱۲۵۴ و هم چنین مساحت ۵۵ /۷۶ متر مربع از مورد تقاضا برابر قولنامه 
عادی توسط آقای حمیدبخشایش مالک رسمی ذیل ثبت صفحه ۵۵۰ دفتر ۱۲۵۸ به متقاضیان منتقل شده است و تصرفات متقاضیان نسبت به مورد 
تقاضا محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، 
ظرف مدت یک ماه از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 

اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.  99/803ف    تاریخ انتشار نوبت اول : 1399/11/4 و نوبت دوم 1399/11/19
عباسعلی شوش پاشا - رئیس ثبت اسناد و املاک ناحیه یک کرج

آگهی موضوع ماده 3 قانون وماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

قانون  موضوع  هیات  مورخ 1399/09/18  شماره ۱۳۹۹۶۰۳۳۱۰۱۱۰۰۱۶۱۵  رای  برابر 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد 
ثبتی حوزه ثبتی ناحیه سه کرج تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای کورش 
محمدی بشناسنامه شماره ۱۲۳۸ صادره از چورزق فرزند یدالله در ششدانگ یک قطعه 
زمین با بنای احداثی در آن به مساحت ۲۰۰ متر مربع که ۸۸ متر مربع مفروز از 
پلاک شماره ۲۹۰ فرعی از ۱۴۱ اصلی و ۱۱۲ متر مربع مفروز از پلاک ۲۹۱ فرعی از ۱۴۱ 
اصلی است واقع در البرز و با خریداری از شرکت تعاونی مسکن کارکنان شهرداری 
کمالشهر و با مالكيت مالک اولیه آقای حسن آقا دستمالچیان تایید مینماید. لذا به 
منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از 
تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس 
از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خودرا به مراجع 
قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور وعدم وصول 

اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.  99/805ف 
تاریخ انتشار نوبت اول : 1399/11/4 و نوبت دوم 1399/11/20

محمد شکری - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه 3 کرج - از طرف الهه عزیزی

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک کرج - ناحیه یک 

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک کرج  - ناحیه سه  

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

قدر مسلم اینکه تمام کسانی که مصدر پست مدیریتی می 
شوند، دارای نقاط ضعف و قوتی در کارنامه اجرایی خود 
هستند، و اینگونه نیست که عاری از عیب و ایراد باشند  و 
در تمام تصمیم گیری هایشان درست و منطقی عمل کنند.

طبیعی است که هرکسی که صاحب پست و مقامی می شود 
تمایل دارد تا همه عملکرد او را مورد تایید و قابل قبول قرار 
دهند و از ایشان ستایش کنند و به نیکی از وی نام ببرند. به 
همین خاطر هم برخی کارهایی را به مورد اجرا در می آورند تا 
اطرافیان را مجذوب عملکردهای خویش کنند، و این درحالی 
است که در عمل تمام امور و تصمیم گیری های قائم به 
فرد خود را در کارنامه دارد و تلاش می کند تا چهره اخلاقی و 

دارای مبادی آداب جلوه دهد!
اما انتظاری که این روزها از سلطانی فر می رود این است که 
شرط انصاف را رعایت کنند و به نوعی از کسانی که با تصمیم 

گیری های اشتباه به بدنه ورزش آسیب می زنند حمایت نکند 
که زیان های بسیار و جبران ناپذیری به ورزش رسانده اند 
وحاضر نیستند به جای توجیه اشتباهات، در نهایت استیصال 

قبول کنند که انسان هستند و جایز الخطا!
به همین خاطر انتظار می رود که وزیر ورزش و جوانان با 
کسانی که قصد لابی گری و مهندسی کردن انتخابات هیأت 
از چهره  پرده  و  کند  برخورد  دارند  را  اصفهان  ژیمناستیک 
آنان بردارد و نقاب های دروغین شان را که به نام خدمت 
به در راس فدراسیون ورود کرده اند اما قدمی برای بهبود و 
پیشرفت آن برنداشته اند و فقط به فکر منافع خود و اعوان 
و انصارشان بوده اند کنار زده شود تا جامعه ورزش فریب 
شعارهای توخالی این افراد را نخورند. اتفاقات اخیر در هیات 
ژیمناستیک استان پهناور اصفهان و تاخیر در امر برگزاری 
مجمع عمومی انتخابات رئیس هیأت ژیمناستیک استان و 
جریاناتی که در انتخابات هیأت ژیمناستیک استان بوشهر 
رخ داده گویا و نمونه های بارز این ادعا است. که ثابت می 
کند تا زمانی که خانم دکتر اینچه درگاهی رئیس فدراسیون 
ژیمناستیک ایران مطمئن نباشد که فرد موردنظرش رای لازم 
برای انتخاب را کسب می کند اجازه برگزاری مجمع عمومی 

انتخابات را صادر نمی کند!
عده ای از توافقات پشت پرده ای سخن می گویند که رئیس 
فدراسیون به یک طیف خاص وابستگی دارند و پاره ای هم 

معتقدند که سیدمحمد طباطبایی - مدیرکل ورزش و جوانان 
استان اصفهان - که صداقت کاری ایشان بر همگان ثابت شده 
و حتی از چشم برخی از منتقدان ورزش اصفهان نیز پنهان 
نمانده به صراحت اعلام کرده است،  مجمع عمومی انتخابات 
رئیس هیأت ژیمناستیک استان در کمال سلامت و به دور 
از هرگونه لابی گری و مهندسی برگزار می شود و هیچ جای 

شک و شبهه ای وجود ندارد.
البته تحلیل های دیگری هم از سوی گروه های موافق و 
مخالف و پیشکسوتان وجود دارد که می توان آن ها را در 
قالب گزینه های رئیس فدراسیون مطرح کرد، اما هرچه که 
هست به نظر می رسد خانم دکتر زهرا اینچه درگاهی که ماه 
های آخر عمر مدیریت شان در فدراسیون را سپری می کنند، 
بدون رعایت مصالح ژیمناستیک کشور از افرادی حمایت می 
کند که در انتخابات بعدی فدراسیون به ایشان رای اعتماد 

بدهند.
البته دامنه این تحلیل ها فراتر از آن است که صاحب این 
قلم که هیچ گاه سودای سیاست در سر نداشته و ندارد به آن 
ها اشاره کرد اما باتوجه به پایان دوره چهارساله دولت آقای 
روحانی و برگزاری انتخابات رئیس جمهور آینده سرنوشت 
وزیر ورزش و جوانان به کجا می انجامد و در چند فدراسیون 

تغییر و تحول ایجاد خواهد شد.
با این اوصاف باید منتظر بمانیم و ببینیم با وجود این 
ابهامات و کنار گذاشتن رئیس و نایب رئیس پیش از پایان 
چهارساله )بدون استعفای خانم عارفیار نایب رئیس( که با 
دستور مستقیم رئیس فدراسیون از کار برکنار شده که به 
طور قطع و یقین دارای یک رای بوده و همچنین سپری 
شدن بیش از سه ماه دوران سرپرستی آقای آرش ظفریان، این 
پرسش مطرح است که چرا مجمع عمومی انتخابات رئیس 
هیأت ژیمناستیک استان اصفهان با وجود تاخیر بسیار تا به 

امروز، همچنان برگزار نمی شود!؟
بحث کلی و اساسی این است که چرا ورزش ژیمناستیک 
استان اصفهان دچار چنین سرنوشتی شده است؟ و چه 
کسانی مسئول این وضعیت هستند؟ به واقع بحث اصلی از 
دخالت های گاه و بی گاه رئیس فدراسیون آغاز شده که چه 

کسی باشد چه کسی نباشد!؟
متاسفانه در دوره قبل مدیرانی در ورزش استان اصفهان مصدر 
کار بودند که هیچ سنخیتی با ورزش نداشتند و به طمع نام و 
نان به ورزش دیار نصف جهان ورود کرده بودند و برای حفظ 

صندلی های خود تابع اوامر روسای فدراسیون ها از جمله 
رئیس فدراسیون والیبال ایران که در گذشته معاونت وزارت 
ورزش و جوانان را یدک می کشید و خانم زهرا اینچه درگاهی 
رئیس فدراسیون ژیمناستیک بودند که باعث بروز دوگانگی و 
وضعیت بحرانی در امر مدیریتی و دستخوش تنش و اتفاقات 
ناگوار در هیات ژیمناستیک اصفهان شده است! طبیعی است 
کسانی که اینگونه وارد عرصه ورزش اصفهان شدند و قدرت 
به دست حضرات بیگانه با ورزش افتاده بود، قطار ورزش دیار 
زاینده رود را به دلخواه خود و مسیری که اربابانشان مشخص 
می کردند به حرکت در آوردند تا امروز شاهد نابسامانی در 

رشته پایه و به عبارتی مادر ورزش باشیم!
اداره کل ورزش و  در مصدر  حضور سیدمحمد طباطبایی 
جوانان استان اصفهان این جرقه امید را در دل پیشکسوتان و 
عاشقان واقعی خدمت به ورزش ژیمناستیک روشن کرد که 
با آوردن و گماردن مدیری شایسته و قدرتمند در امر مدیریتی  
این رشته ورزشی که از اهمیت ویژه ای برخوردار می باشد به 
دغدغه ها و نگرانی های بزرگان، مربیان و کارشناسان دلسوز 
ژیمناستیک استان اصفهان خاتمه دهد. که یقین داریم 

اینچنین هم خواهد شد...

مجمع عمومی انتخابات رئیس هیأت ژیمناستیک استان در خواب؛

ژیمناستیک استان اصفهان، طفل سر راهی است!؟

نصف جهان

اصغر قلندری

  نویسنده و روزنامه نگار



روزنامه

7
شنبه 4 بهمن 99 -  شماره  671

»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »هادی نوروزی«ورزشی
 - فوتبالیست فقید - را گرامی می دارد

پایان شکست ناپذیری نارسینا در لیگ بسکتبال زنان
روزنخست ازهفته پایانی دوربرگشت لیگ برتر بسکتبال زنان با رقابت تیم های 

گروه اول آغاز شد و درمهمترین دیدار نارسینا برای اولین بار طعم شکست 
را چشید. درمهمترین مسابقه از ساعت۱۳ مهرام و نارسینا مقابل هم به 

میدان رفتند.نارسینا که تا قبل از این دیدار هیچ شکستی در کارنامه 
نداشت، ۸۱ بر ۶۵ مغلوب حریف خود شد.

حسن پروانه: اثبات تبانی کار ساده ای نیست
پیشکسوت و کارشناس هندبال که بازی فولاد و فراز بام از سری رقابت های 

لیگ برتر هندبال را از نزدیک و در سالن تالار هندبال تماشا می کرد، در 
خصوص شائبه تبانی در دقایق پایانی این بازی اظهار کرد: آخر بازی 

ممکن است شائبه برانگیز باشد و اتفاقاتی هم افتاده باشد اما اثبات 
آن کار ساده ای نیست. 

قضاوت کوبل داوری هندبال ایران در قهرمانی جهان مصر
در نهمین روز از مسابقات هندبال قهرمانی جهان مصر دو تیم ژاپن و 

آرژانتین به مصاف هم رفتند که این بازی با نتیجه ۲۸ بر ۲۴ به 
سود آرژانتین به پایان رسید. کوبل داوری هندبال ایران متشکل از 

علیرضا موسویان و مجید کلاهدوزان قضاوت این دیدار حساس را 
به عهده داشتند.

تاریخ برگزاری مسابقات هندبال قهرمانی زنان آسیا مشخص شد 
کمیته اجرایی فدراسیون هندبال آسیا تاریخ برگزاری مسابقات هندبال قهرمانی جوانان 

و نوجوانان دختران آسیا، مسابقات قهرمانی زنان آسیا و مسابقات هندبال 
ساحلی قهرمانی زنان و مردان آسیا را اعلام کرد.براین اساس هجدهمین دوره 

از مسابقات هندبال قهرمانی زنان آسیا )انتخابی قهرمانی جهان۲۰۲۱، اسپانیا( 
از ۲۱ تا ۳۰آگوست۲۰۲۱ یعنی ۳۰مرداد تا ۸شهریور۱۴۰۰ انجام خواهد شد.

برد کوچین و ذوبی ها در هفته دهم لیگ بسکتبال
تیم های بسکتبال کوچین آمل و ذوب آهن اصفهان در هفته دهم رقابت ها مقابل 

حریفان خود پیروز شدند.
روز پنج شنبه- دوم بهمن۹۹ در ادامه رقابت های لیگ برتر بسکتبال 

مردان، دو دیدار گروه ب مسابقات از هفته دهم برگزار شد که تیم های 
کوچین و ذوب آهن مقابل حریفان خود به برتری رسیدند.

حواسمان نیست کشتی را از دست می دهیم
رئیس فدراسیون کشتی می گوید: چون حواسمان نیست ورزش اول کشور 

را داریم از دست می دهیم. علیرضا دبیر افزود: ۸۵درصد مدال های 
المپیک کشورمان را کشتی گیران گرفته اند اما متأسفانه حمایت ها 

آن گونه که می خواهیم نیست. با ندانم کاری این رشته را هم داریم 
از دست می دهیم، چون حواسمان نیست.

تست دوپینگ ورزشکاران المپیکی تشدید می شود
رئیس فدراسیون پزشکی ورزشی کشور گفت: تست دوپینگ ورزشکاران 

اعزامی به المپیک۲۰۲۱ تشدید می شود.غلامرضا نوروزی، هدف از تشدید 
تست گیری را جلوگیری از اعزام وزرشکاران دوپینگی به مسابقات 

برشمرد و افزود: دلیل افزایش ورزشکاران دوپینگی، سخت گیری در 
تست گیری از ورزشکاران نسبت به گذشته بیشتر شده بود.

امیدوارم ما و ایران در جام جهانی قطر حضور داشته باشیم
»کازو توشی آیکاوا« سفیر ژاپن درایران درخصوص برگزاری المپیک 

توکیو، گفت:همانطور که نخست وزیر ژاپن در افتتاحیه آغاز 
دورجدید پارلمان این کشور سخنرانی کرد، دولت ژاپن قصد 

دارد تلاش حداکثری خود را به کار گیرد تا المپیک، امسال 
برگزارشود.

ن بعضی ها داغشو دوست دار

اصولا فوتبال ایران مسئولان و مدیران عالی رتبه همیشه 
اطراف  فضای  خوبی  به  که  افرادی  ندارد،  کم  در صحنه 
فوتبال را دنبال می کنند و نسبت به اتفاقاتی که در حوزه 
فعالیت آن ها رخ می دهد، در سریع ترین زمان ممکن 
واکنش نشان می دهند، حالا غالبا یا دائم التکذیب هستند، یا 
دائم الشکایت، توفیق چندانی هم برایشان ندارد، اما این سیر 
پشتکار مسئولان فوتبال برای رفع اتهام از خودشان، همیشه 

قابل تحسین است.
دیدار  از  پس  هاشمی نسب،  مهدی  خبری  کنفرانس 
داشت،  بسیاری  حواشی  خوزستان  فولاد  و  پرسپولیس 
دیدار  درخصوص  هاشمی نسب  صحبت های  از  جدا  اما 
پرسپولیس و فولاد، مربی اهوازی ها درخصوص اتفاقاتی 
صحبت کرد که در زمان حضورش در پرسپولیس رخ داده 
بود، او پرسپولیس را از قدیم الایام »خاص« نامید و برای 
اثبات سخنانش، به اتفاقات پیش از دربی و دو اخطاره بودن 
و مدارای داور با او برگشت، جایی که هاشمی نسب عنوان 
کرد: پیش از یکی از دربی های پایتخت، در زمان حضورش 
در پرسپولیس، در دیداری ما قبل از شهرآورد تهران، دو اخطار 
داشته و در صورت گرفتن کارت زرد دیدار با استقلال را از 
دست می داده است، اما پس از ارتکاب خطای شدیدی، داور 
مسابقه به او می گوید، مگر نمی دانی بازی بعد با استقلال 

است و دو کارته ای و از جریمه کردن او می گذرد.
این صحبت مهدی هاشمی نسب، در فضای مجازی جنجال 
تازه ای را برای فوتبال ما بر پا کرد، چند روز بعد هم علیرضا 
نیکبخت واحدی در خصوص صحبت های هاشمی نسب 
فولاد،  و  پرسپولیس  دیدار  از  پس  خبری  کنفرانس  در 
تائید  با  کشور،  خبرگزاری های  از  یکی  با  مصاحبه ای  در 
صحبت های مهدی هاشمی نسب اظهار کرد: یک بار هم 
خودم دو کارته شده بودم و محروم بودم و به خاطر اینکه 
به دربی برسم آن را عقب انداختند و به زمان دیگری موکول 
کردند. به هر حال بازهم می گویم یک مسائلی هست که 
همه در موردش صحبت می کنند و باید به آن رسیدگی شود.
بدون شک نمی توان از روی دو خاطره نقل شده آن هم 
از سوی یاغیان تراز اول فوتبال ایران، کل شرایط حاکم بر 
فوتبالمان را مورد قضاوت قرارداد، اما از سوی دیگر هم 
می توان به ضرب المثل »تا نباشد چیزکی...« هم برگشت، 
زیرا این موضوع مطرح شده را از زبان خیلی از فوتبالی های 

دیگر هم شنیده بودیم.
ایران،  فوتبال  و  ورزش  متولیان  تصمیمات  اغلب  اصولا 

شائبه برانگیز است، این موضوع بدین معنا است که کسانی 
که رای و تصمیمشان تاثیرگذار در شرایط فوتبال کشور است، 
با عملکرد و تمایلاتشان نسبت به تیم یا حتی تیم هایی 
برای مخاطبین فوتبال ایجاد شائبه می کنند، حالا از نحوه 
قضاوت های لیگ برتر بگیرید تا برنامه ریزی سازمان لیگ و...

اما نکته عجیب از اظهارات مهدی هاشمی  نسب و علیرضا 
نیکبخت واحدی آن جایی است که پس از گذشت یک هفته 
هنوز هم هیچ یک از متولیان همیشه در صحنه فوتبال 
ایران چه مسئولان وقت و چه حال، نه تکذیبی کرده اند و نه 
واکنش خاصی نشان داده اند، تازه در تنها برنامه تخصصی 
بررسی فوتبال کشور در رسانه ملی )فوتبال برتر با اجرای 
برای  نه  بایکوت شد و اصلا  محمدحسین میثاقی( هم 
بررسی به آن ورود شد و نه از سوی صدا و سیما پخش شد.
حالا با این رویکرد عجیب و غریب آن ها، باید نتیجه گیری 
کنیم که اظهارات هاشمی نسب و نیکبخت واحدی صحت 
داشته است و واقعا موضوعاتی برنامه ریزی شده وجود دارد 
که باید به آن ورود شود؟ یا با هم  مسائلی دیگر مطرح است 
که قرار است طبق معمول برای فوتبالی ها شائبه ایجاد کند؟

اندرحکایت فوتبال ایران با تصمیماتی شائبه برانگیز؛

کسی نمی خواهد اظهارات هاشمی نسب را تکذیب کند!؟

آبی ها جهان فوتبال 

حضور خلیل زاده در تیم منتخب لیگ
 ستارگان قطر 

شجاع خلیل زاده، مدافع تیم فوتبال الریان 
در ترکیب تیم منتخب هفته لیگ ستارگان 

قطر قرار گرفت.

تساوی خنت در خانه خنک 
بامداد جمعه، تیم خنت در چارچوب هفته 
بیست ودوم ژوپیلر لیگ بلژیک برابر خنک به 

تساوی یک - یک رسید.

لاتزیو با شکست پارما حریف آتالانتا شد
شاگردان سیمونه اینزاگی با برتری سختی 
به جمع  آوردند  به دست  پارما  که مقابل 
هشت تیم پایانی جام حذفی فوتبال ایتالیا 

رسیدند.

بیلبائو به جمع ۱۶ تیم پایانی رسید
اتلتیک بیلبائو با برتری در مرحله یک شانزدهم 
پایانی جام حذفی اسپانیا، به مرحله بعدی 

مسابقات صعود کرد.

مدافع میلان به طور قرضی راهی پارما شد 
کونتی،  آندره آ  رسمی  به طور  میلان  باشگاه 
مدافع 26 ساله خود را به تیم پارما قرض داد. 
طبق توافق طرفین، تحت  شرایطی خاص 
قرارداد این بازیکن ایتالیایی با پارما می تواند 

قطعی شود.  

تست کرونای ۳ بازیکن میلان منفی شد 
باشگاه میلان با انتشار بیانیه ای رسمی اعلام 
کرد تست کرونای آنته ربیچ، راد کرونیچ و تئو 
هرناندس منفی شده است و این سه بازیکن 
به زودی به تمرینات میلان ملحق خواهند شد.

محمدرضا ولی زاده

  دبیر سرویس ورزشی
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